
Zápis z jednání žákovského parlamentu 11. 10. 2016 

 

Program 

1. Členové školního parlamentu přednesli, co se žákům ve škole líbí a s čím jsou nespokojeni: 

Líbí: 

 opět lepší vaření obědů 

 trochu se zlepšilo předbíhání na obědě 

 že se plánuje několik akcí - vystoupení s Červánkem (Bratislava, Litomyšl, Lubná) 

 že se zrealizuje exkurze s Kroužkem technických dovedností 

Nelíbí: 

 pořádek na dívčích toaletách -> zástupci parlamentu budou ve svých třídách sami nabádat 

své spolužáky k lepšímu udržování pořádku 

 plýtvání mýdlem 

 že někteří vyučující začínají výuku již před zvoněním na začátek hodiny 

 že zůstává nepořádek v kmenových učebnách po návštěvě jiné třídy 

 

2. Školní parlament se rozhodl realizovat akci podobnou, jako bylo vloni „SPANÍ VE ŠKOLE“ 

Promyslet: 

 jestli to bude spaní ve škole nebo něco jiného 

 jaké se při této akci budou konat aktivity 

 které učitele požádat o spolupráci 

 

3. Návrhy na to, co pořídit za sběr papíru: 

 ANO: barely na pitnou vodu – umístily by se pouze na 2. stupeň (na 1. stupni mají o 

svačinové přestávce k dispozici čaj), zástupci parlamentu (Eliška Lehká a Ondra Trynkl) budou 

zjišťovat cenu a další potřebné informace 

 NE: houpačky – nebudou se z peněz za sběr papíru realizovat – ředitel školy informoval o 

rekonstrukci atletického oválu a o plánovaném rozšíření hřišť z rozpočtu města 

 

Přítomní: 

Koordinátor Mgr. Josef Roušar ANO 

4. třída Leona Křiklavová ANO 

  Zuzana Roušarová ANO 

5. třída Veronika Drahošová ANO 

  Ondřej Trynkl ANO 

6. A Šimon Lustyk NE 



  Andrea Tulachová ANO 

6. B Eliška Lehká ANO 

  Filip Romportl  ANO 

7. třída Andrej Češka  NE 

  Tereza Vášková  NE 

8. třída Jiří Bohatý ANO 

  Šimon Dvořák ANO 

9. A Veronika Lettlová NE 

  Kateřina Stodolová ANO 

9. B Anežka Sílová ANO 

  Veronika Uhrová ANO 

 

Zapsal:  Mgr. Josef Roušar 


